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COURBES D’EXCITATION DES PROTONS DE LA REACTION °0(d, p)¥0* (NIVEAU & 875 keV)

Par Mme M. ROCLAWSKI-CONJEAUD et M. E. COTTON,

Service de Physique Nucléaire, Saclay.

Sommaire. — La distribution angulaire des protons au sommet d’une résonance due au noyau
composé est nettement du type Butler [1].

Les courbes d’excitation de la réaction 10(d, p)*?O* ont été étudiées de 1,7 & 4,6 MeV, en parti-
culier &4 135° et & 10° (au voisinage du maximum de la distribution angulaire de Butler a 0°). Avec
I’angle d’observation, les résonances ont des formes variables, ce qu’on peut attribuer & un phénomeéne
d’interférence. La courbe d’excitation & 100 présente 13 maxima correspondant & des niveaux
du '8F aux environs de 9,18-9,35-9,43-9,80-9,95-10,13-10,34-10,52-10,74-10,86-11,04-11,17-11,4 MeV

A paraitre dans Nuclear Physics.

Abstract. — The angular distribution of protons at the peak of a resonance corresponding to a

level of the compound nucleus is of Butler’s type [1].
The excitation curves of the reaction %0(d, p)’O*were drawn from 1,7 to 4,6 MeV at 1352and 100

(in the neighbourhood of the maximum of Butler’s distribution at 00).

The form of the curve near the resonances is changed according to the observation angle, this
effect being due to an interference effect. The excitation curve at 10° shows 13 maxima corres-
ponding to levels of !8F near 9,18-9,35-9,43-9,80-9,95-10,13-10,34-10,52-10,74-10,86-11,04-11,17-
11,4 MeV.

To be published in Nuclear Physics.
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